
 

 

    

 

Protokol 

SB – møde torsdag d. 6.5.2020 kl.17.30 -20.00 
 

Mødedeltagere:  

Jesper Brønnum, Kristine Jensen, Martin Rytoft, Rikke Nielsen, Rebecca Stelzig, Jesper 

Markmann, Charlotte Poulsen, Rikke Boelskifte Knigge, Peter Lysdal, Leon Mitchell,  
Elevrepræsentanter:  

Ikke fremmødt: Martin Neergaard, Pernille Kaas, Zain Ul-Abideen Shah 
 

Mødet afholdes virtuelt. Indkaldelse kommer i løbet af mødedagen, via Aula. 

SB-70: Godkendelse af dagsorden 

SB-71: Orientering fra:   
Formanden: Spørgsmål i kredsen af formænd ift. skoledistrikter – bedt om 

at det tages op igen på skolerådsmødet.  

Dialog med formanden for skoleudvalget om placering af ny institution på 
HO grundareal. 

 

Ledelse: Trivselsundersøgelse blandt medarbejdere i gang i Greve 

Kommune mhp. APV.  
National trivselsmåling i gang på alle klassetrin – løber frem til 1. juni. 

Den nye IT-strategi BYOD fylder også lidt pt grundet div. uklarheder. 

Afgangsprøver – forløbet godt. 
Uanmeldt besøg fra arbejdstilsynet på SFO – ingen bemærkninger. 

 

Medarbejderne: Arbejdsfordeling i gang- meget klaret online. I dag første 
fysiske møde i lang tid – en dejlig oplevelse. 

Personalegruppe påvirket af at de hele tiden skal omstille sig – men glade 

for den gradvise genåbning. 

Det samme gælder for SFO. dtaget 75 nye spirebørn, det går rigtig godt. 
 

Elevrådet: Udeudvalg – lave bedre udeområder. 

SB-72: Status på skolen i den nuværende corona-situation. v. LMI 

Pt. en enkelt klasse der er sendt i selv-isolation.  

 
Vi har valgt et setup pt. at 9.klasse er genåbnet også i denne uge. Og først 

fra næste uge er alle klasser i fremmøde.  

Vi forsætter i det, vi kalder nødskema en periode endnu – for at 
imødekomme få-lærer kontakt.  

Dvs. at det nuværende skema forsætter bare med fremmøde hver uge. 

Udfordret på toiletforhold – vi må lave dele toiletter. Vi er udfordret på 
udeområder – en mindre ændring er nok nødvendig, da vi får flere børn 

som skal have plads. 

Pres på SFO2 ift. setup – omkring udearealer også (overlap mellem SFO2 

tid og skoletid i udskoling) 
Spørgsmål til forståelsen af hvordan en klasse forståes som nærkontakt. 

Det er skolecenter sammen med sundhedsmyndighederne der beslutter om 

de vurderes som nærkontakt i klassesammenhæng. 



 

 

Vi vurderer smittesituationen de næste uger, og ser på en eventuelt 
tilbagevenden til normalt skema efter 21. maj. 

 

SB-73: Opsamling og evaluering af møde med kontaktforældre. Både form og 

indhold skal evalueres. Hvad skal vi allerede nu tænke i forhold til næste år 

kontaktforældremøde 
 

Det var et godt oplæg. Der var desværre få forældre der deltog – primært 

SB medlemmer og skolerepræsentanter. 
Fremover være skarpere på indkaldelse og formidling af arrangementet til 

øvrige forældre. 

Indholdsdelen rigtig spændende – god balancering af forholdet mellem 

skole og hjem ift. digital dannelse. Ikke en løftet pegefinger, men mere 
gode pointers ift. hvordan man gør det på en god måde uden for mange 

forbud. 

Opmærksomhed på at der muligvis er en større ændring på vej ift. at 
indføre ”voksenfilter”. Stor gruppe på Facebook der har diskuteret det 

bredt ift. behovet for at indlægge filter på elevenheder. 

Vi har gjort en del ift. digital dannelse blandt vores børn på skole/SFO- 

SFO indarbejder det som en del af SOL-forløb på alle årgange. 
Kan vi få gjort ”princippet”, ift. hvordan enheder må benyttes tydeligere? 

Retningslinjen skal ud på forsiden af hjemmesiden som minimum 

 
Ønske om at oplægget evt. også holdes for personale i skole/SFO. 

SB–74: Status på fag- og arbejdsfordeling. Hvad vil være i fokus i det kommende 

skoleår. v. LMI 

 

Vi har fået tre opsigelser, som har betydet, at vi har måtte starte lidt forfra 
på nogen områder af arbejdsfordeling. Mindre rokader bliver nødvendige. 

Fint møde i dag, hvor vi har fået kigget på det sammen. 

Skoleplanen bliver styrende for det kommende skoleår mhp prioriteter – 
udarbejdet af ledelse og medarbejdere i fællesskab. 

Vi har fokus på at fordele ligeligt mellem medarbejdere ift undervisning og 

opgaver. Alle skal have min. 14 faglektioner i en klasse. 
2-lærere i HDS grundet lokaleindretning. 

Prioriteret af køre 2-lærer i fysik på 7. årgang – stor årgang. 

Inklusionsindsatser prioriteres. 

A20 aftalen ift skoleplanen gennemgås af Leon. 
Den tilrettede udgave skal diskuteres en gang til endelig godkendelse. 

SB-75: Opmærksomhed på SBU i forhold til placering af Daginstitution i Greve 

Midt. Holmeagerskolens grund er med som mulig placering. v. Jesper B. 

 

10000 kvadratmeter skal findes – Holmeager matriklen er én af de nu to 
muligheder, der er i spil. Opmærksomhed på infrastrukturen i det også ift. 

adgangsforhold og pres på området ifm. aflevering/afhentning. 

Vi afventer en høringsproces og sørger for at give vores holdning til kende 
der. 

Damager er det andet bud på placering – eller ved Tværhøjgård. 

SB-76: Information om Greve 10. klasse v. 10. klasseleder Jacob Nørskov. Dette 

er kun et punkt hvis Jesper B. får kontakt til Jacob og får aftalt deltagelse. 

UDGÅR 



 

 

SB-77: Status på sygefravær v. RB 
Ikke noget bemærkelsesværdigt – tænker at vi langsomt kommer tilbage 

til vores tidl. leje før Corona. Sygefraværet har været næsten ikke 

eksisterende i corona-perioden. 

SB-78: Evt. samt punkter til næste møde: 

Punkt: Corona opdeling af legepladsen: Kunne man lave et roterende 
skema ift. legepladsen, og hvor børnene de skal være? Det kunne være en 

god idé – det er dog allerede svært at koordinere med det nuværende 

setup. Ledelsen har arbejdet meget med det grundet behovet for andre 
forhold, men det er svært at imødekomme helt. Der er dog en lille åbning 

for de allermindste pt. 

 

Punkt- møde med centerchef Klaus Øvre/Stine Jensen: forældreinddragelse 
om hvad der er et godt børne/ungdomsliv. De vigtige pointer at skabe en 

relation til den voksne, også før klub. 

Klub efter 6. klasse – ikke så oplagt for SFO2 børnene, da de ikke har 
kendskabet til de øvrige klubstrukturer – ikke helt så let. 

 

Forspørgsel om vi må sende vores Anti-mobbestrategi til gennemsyn hos 

DCUM. SB nikker til det. 

SB-79: Forældrehenvendelser 
Dialog med enkelt forælder ang. deltagelse ved skolehjem samtaler – om 

én eller to forældre kan deltage. Pt. retningslinjen at kun én forælder må 

deltage. 
Mange forældre vil gerne ind på matriklen generelt – dialog med flere i 

indskolingen ift. behovet for det.  

 

  

  

  

  

 


